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Vážení spoluobčané,

podzim je roční období, které přináší 

změny do našich životů i do přírody 

kolem nás. Je to doba, kdy listy stromů 

postupně začínají měnit zelenou barvu 

na různé odstíny červené, oranžové 

a žluté. Teploty klesají a dny se stávají 

kratšími, což nám dává signál, že se blíží 

chladnější a temnější období roku.

 Blížící se konec roku znamená 

také ukončení některých investičních 

akcí. V letošním roce se nám podařilo 

vybudovat novou cyklostezku s beto-

novým povrchem spojující Bojkovice 

se Záhorovicemi o délce 1, 7 km. 

Doufám, že bude hojně využívána 

a cyklisté budou bezpečně jezdit mimo 

hlavní komunikaci. Na střeše základní 

školy byly vytvořeny pobytové, zelené 

terasy, které nejenom zpříjemní pobyt 

žáků o přestávkách a po vyučování, ale 

taktéž zachytí tolik důležitou vodu. Ve 

Bzové vedle nové cyklostezky vyrostlo 

výletiště, které může být využíváno 

všemi věkovými skupinami. Nového 

povrchu se dočkala komunikace od 

zvonice v Přečkovicích a na nábřeží 

Svobody. Na sběrný dvůr přibyl malý 

nákladní elektromobil, který doplnil 

naši flotilu dalších dvou elektromobilů 

v sociálních službách. Znovu schopná 

zásahu je i vysokozdvižná plošina naší 

zásahové jednotky, která prošla náklad-

nou opravou. V mateřských školkách 

vznikly nové sociální zařízení, klubovna, 

byly vyměněny rozvody a zaizolovány 

sklepní prostory, aby mohly být znovu 

využívány ke svému účelu. V ulicích 

Nádražní, Pod Světlovem, Černíkova 

a Sušilova jsou vyměněny stávající 

zdroje veřejného osvětlení za moderní 

a úsporné LED. V Přečkovicích jsme 

zrestaurovali boží muka z roku 1746. 

Opravy se dočkají i památníky obětem 

světových válek nejenom v Přečkovi-

cích, ale i v Krhově a ve Bzové. Čekáme 

na vypsání dotačního titulu na minis-

terstvu obrany.

 Práce na výměně povrchu ko-

munikací v Bezručově čtvrti budou pro 

letošní rok ukončeny tak, aby mohla 

bez problémů probíhat zimní údržba. 

Letos se nám podařilo vyměnit povrch 

v délce 850 m. Na příští rok nám zbývá 

ještě 1 500 m. Tento projekt nejenom 

že opraví povrchy, ale taktéž zadrží 

vodu v krajině, což bylo i důvodem 

získání dotačních 70 mil. Kč z celkové 

ceny 90 mil. Kč.

V říjnu začala po nekonečném proce-

su platit i změna č. 2 územního plánu 

města Bojkovice. Věřím, že se mnoha 

stavebníkům a investorům konečně 

ulevilo.

 V polovině září proběhly na 

fotbalovém hřišti oslavy 90. výročí 

založení SKSV, během kterých došlo 

k ocenění zasloužilých hráčů a funk-

cionářů Viktorky. Po zápasech benja-

mínků z Pitína a „A“ mužstva se Starým 

Městem následovalo exhibiční utkání 

domácího týmu, složeného z bývalých 

hráčů a sponzorů s populárním SIGI 

Teamem, plným zvučných fotbalových 

legend. SKSV náleží velké poděkování 

za uspořádání důstojných oslav. Město 

Bojkovice převzalo na jednání zastu-

pitelstva do majetku od SKSV tribunu 

a od TJ umělou plochu. Cílem je pro-

střednictvím dotačního titulu Národní 

sportovní agentury tyto objekty opravit 

a zmodernizovat. Doufám, že s žádostí 

na projekt za předpokládaných 20 mil. 

Kč budeme úspěšní a práce začnou co 

nejdříve. Plánovaný dotační podíl by 

měl být ve výši 70 %.

 Rád bych využil příležitosti a po-

blahopřál Janu Kojeckému k zisku titulu 

mistra republiky mezi řidiči záchran-

ných služeb.

 2. listopadu vzpomeňme zapále-

ním svíčky na ty, kteří již nemohou být 

mezi námi. 

 Dovolte mi, abych Vás pozval 

na Lucerničkovou slavnost dětí našich 

mateřských škol (10. 11.), Adventní set-

kání s rozsvícením vánočního stromu 

a adventního věnce, které připravují 

žáci a učitelé ZŠ TGM (1. 12.), a také na 

již tradiční Vánoční jarmark se zabijač-

kou na Tillichově náměstí (15. - 16. 12.).

 Přeji Všem krásné prožití pod-

zimních dnů a ještě klidnější advent.

 Petr Viceník, 

starosta města

Úvodní 
slovo
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Cyklostezka Bojkovice - Záhorovice
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Dne 16. září 2023 se konala akce 
k 90. výročí založení Sportovního klubu 
Slovácká Viktoria Bojkovice. Začátkem 
programu bylo utkání mužů SK SV Boj-
kovice proti týmu TJ Jiskra Staré Město, 
které skončilo remízovým stavem 2:2, 
kdy se za Bojkovice v první půli prosa-
dili Patrik Martinec a Filip Kalík. Bohužel 
během druhé půlky utkání dokázal 
soupeř dvěma góly srovnat. Na konci 
utkání měl ještě vyloženou šanci Petr 
Gago, ale bohužel ji neproměnil.
 Po utkání mužů následovalo 
přátelské utkání mezi přípravkami Boj-
kovic a Pitína. Mladí talenti předváděli 
před vyprodaným stadionem výborné 
výkony a byli odměněni bouřlivým po-
tleskem a také sladkým překvapením.
 Zlatým hřebem programu bylo 
exhibiční utkání našeho týmu, složené-
ho z bývalých hráčů a sponzorů týmu, 
proti populárnímu Sigi Teamu.
 Před začátkem exhibičního utká-
ní byli oceněni zasloužilí hráči a funk-
cionáři našeho týmu: Lubomír Valter 
st., Jiří Kaplan, Jan Baier st., Zdeněk Na-
vrátil, Karel Blahůšek, Bohumil Polách, 
Jindřích Matějík, František Navrátil, Jiří 
Sojka, Jiří Šašinka, Jozef Ščerba, Anto-
nín Jurča, Tibor Ďuriš, Lubomír Šenke-
řík, Zdeněk Ambroz st., Josef Doležel, 
Libor Lukáš, Lubomír Mlček. In memo-
riam získali ocenění: František Švehlík, 
Petr Kuchař st. a Jaromír Krejčiřík.
 V exhibičním utkání nebyl 
výsledek podstatný, důležité bylo, že se 
diváci i hráči velmi dobře bavili a padlo 
mnoho gólů.
 Utkání skončilo prohrou našeho 
týmu 5:7, kdy za Bojkovice vstřelil 3 
góly starosta města Petr Viceník a po 
jednom gólu Lukáš Hladík a Ali Kara-
man. Za Sigi tým se dvakrát prosadil 
Zbyněk Pospěch, Tomáš Řepka, Adam 

Boruta a jeden gól přidal Marek Heinz.
 Za tým SK SV Bojkovice nastou-
pili tito hráči: Jan Urbánek st., Miroslav 
Verner - Zdeněk Spáčil, Marian Varga, 
Martin Liška, Jiří Neveselý, Bronislav 
Valíček, Lubomír Valter ml., Petr Viceník, 
Ali Karaman, Radek Zimáček, Petr 
Kuchař, Radim Kuchař, Roman Marti-
nec, Lukáš Kukuča, David Lukáš, Lukáš 
Hladík. Trenér Antonín Jurča.
 Za Sigi tým nastoupili tito hráči: 
Ladislav Maier – Tomáš Řepka, František 
Straka, Marek Smola, Adam Boruta, Aleš 
Urbánek, Marek Heinz, Jiří Novotný, Ru-
dolf Otepka, Horst Siegl, Horst Siegl ml., 
Zbyněk Pospěch, Martin Frýdek a Petr 
Švancara, který celý program exhibiční-
ho utkání i moderoval. 
 Poděkování patří následujícím 
sponzorům, bez nichž by nebylo možné 
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populární SIGI Team na našich oslavách 
v Bojkovicích přivítat: RM Forest, lesní spo-
lečnost s.r.o.; BLOK Bojkovice s.r.o.; Město 
Bojkovice, YouRak s.r.o.; Heberger CZ s.r.o.; 
KOVO Jandl s.r.o.; Zeveta, a.s. Bojkovice; 
Moravia Cans, a.s.; KZK Bojkovice s.r.o.; 
KR - Tools s.r.o.; Lukrom s.r.o.; TES Bojko-
vice s.r.o.; SHK kovovýrova s.r.o.; Juráš a 
partneři, advokátní kancelář v.o.s.; Moravia 
Containers, a.s.; Astona s.r.o.; KEBAB Side; 
CZ SKD Solutions a.s.; Fenoza s.r.o.
 Pevně věříme, že starosta města 
Bojkovice, pan Petr Viceník, dodrží svůj 
slib – v co nejbližší době opravit tribu-
nu a zázemí pro hráče, jelikož aktuální 
stav začíná býti neúnosný a domní-
váme se, že by spolek, který se stará 
o největší počet dětí v Bojkovicích, měl 
mít patřičné zázemí.
Výkonný výbor,  SK Slovácké Viktorie Bojkovice

Oslava 90. výročí vzniku Sportovního 
klubu Slovácká Viktoria Bojkovice 



osmnácti etap průběžného financování 
stále komunikoval s investorem a je 
hlavním dodavatelem díla s veškerou 
právní odpovědností. Na starost si vzal 
také jednání s památkovým ústavem 
jako humanitně zaměřenou institucí. 
Spoluautorem je architekt Michael Ga-
briel, který se stejnou měrou pracoval 
na technických částech projektu a na 
výkresech, inovativně přizpůsoboval 
možnosti jednotlivým fázím výroby, 
podrobně dokumentoval veškeré části 
objektu nad zemí i pod ní a dle Tomá-
šových slov průběžně nahrazoval pět 
odborníků z různých oborů. Jeden dru-
hého pak označují za hlavního hybatele 
realizace celého díla. 
 Krátce po jejich vzájemném 
představení se z horní části náměstí 
ozvala fanfára pro tuto příležitost 
složená a z fontánek vytryskla voda 
jak ze studánek, střídavě se svěžím 
mlžným oparem. Od této chvíle začala 
osvěžovat občany města Brna i jeho 

Bojkovice přispěly k pohodě 
brněnského náměstí

AKTUÁLNĚ

návštěvníky. Bylo vidět několik tváří 
z Bojkovic, ze kterých Tomáš Pavlacký 
pochází, novináře s mikrofony a kame-
rami, a hlavně spoustu dětí, které nové 
fontánky hned vyzkoušely a ocenily. 
Fontánky nejsou jen bronzové ku-
žely. Podobají se lasturám či mušlím 
s měňavou modrozelenou patinou 
a povrchem připomínajícím zvnějšku 
i zevnitř pravidelný proud vody. Tvarem 
lastury je voda v nepravidelných vlnách 
vynášena, úzkým proudem vytéká 
a ve stálém koloběhu se jí část ztrácí 
mezi dlažební kostky. Část se občas 
proměňuje v mlhu a ta vše zahaluje 
do snového oparu. V polostínu čtyř 
mladých platanů probouzí vzpomínku 
na Azurové pobřeží. Není divu, že sem 
hned během týdne přibyla ve městech 
oblíbená plážová lehátka. 
 A tak Bojkovice přispěly k pohodě 
brněnského Dominikánského náměstí.
 Ze svého rodného Brna sledovala 

a zaznamenala Helena Pavlacká
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V pondělí 7. srpna roku 2023 odpoledne 
v Bojkovicích stále ještě pršelo, ale v Brně 
na Dominikánském náměstí, přímo 
před Magistrátem města Brna, se již do 
proschlé dlažby opíralo slunce. Poprvé 
od dob, kdy náměstí bývalo rybím trhem, 
se na něm znovu objevil vodní prvek. Tři 
zvonovité kužely čekaly na své odhalení. 
 Desítky občanů zvědavě přihlíže-
ly. Bude mít Brno novou atrakci, lákadlo 
pro turisty, záhadné sousoší, nebo 
opravdové osvěžující fontánky? 
 Hlavním autorem nápadu a stě-
žejním realizátorem tohoto nového br-
něnského sousoší s osvěžujícím a lehce 
zvonivým vodním prvkem je výtvarník 
a sochař Tomáš Pavlacký. Tomáš vytvořil 
soutěžní návrh, vyrobil jeho model a za-
dal technické parametry, zajistil materiál 
k výrobě i jeho zpracovatele, sehnal 
externí pracovníky, právní infrastruk-
turu během jednotlivých částí tvorby, 
dohlížel na výrobu bronzových odlitků, 
pracoval se slévači i kašnáři, během 

Nejpřísnější kolaudátoři děti testující funkčnost celého díla

U mikrofonu autor Tomáš Pavlacký 
se spoluautorem Michaelem Gabrielem



Místní akční plán vzdělávání III 
ORP Uherský Brod
Město Uherský Brod ve spolupráci 
s MAS Bojkovska, z.s. pokračují v reali-
zaci projektu Místní akční plán vzdělá-
vání (MAP). Hlavním cílem projektu je 
prostřednictvím podpory spolupráce 
škol, zřizovatelů a dalších aktérů ve 
vzdělávání zlepšit kvalitu vzdělávání 
v mateřských a základních školách 
v území ORP Uherský Brod. Kromě 
řady dalších činností bylo zrealizováno 
více než 40 školicích aktivit pro peda-
gogy, vedoucí pracovníky ve školství 
i rodiče. Ve všech základních školách 
proběhla pro mladší žáky krátká 
divadelní představení, tzv. scénická 
čtení, jako podpora čtenářské gramot-

nosti. Nakoupeny byly také knihy do 
všech školních knihoven. V mateřských 
školách byla podpořena matematic-
ká gramotnost a výuka polytechniky 
nákupem her a potřebných pomůcek. 
Proškoleno bylo více než 120 pedago-
gů na distanční vzdělávání. Za účelem 
výměny zkušeností proběhlo několik 
setkání vedoucích pracovníků škol či 
odborné veřejnosti.
 V současnosti jsou vypracovány 
roční akční plány do konce roku 2025, 
jejichž aktivity jsou v souladu s priori-
tami schváleného Strategického rámce 
dokumentu MAP. Tyto aktivity budou 
realizovány zejména v navazujícím pro-
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jektu Místní akční plán vzdělávání IV.
Projekt MAP III je financován převážně 
z prostředků EU (Operační program 
Výzkum, vývoj a vzdělávání) a státní-
ho rozpočtu. Na financování se podílí 
i město Uherský Brod.

Veronika Hurbišová, MAS Bojkovska

Narozeninová hlídka všem nám pro-
zradila, že naše sedmdesátka se dnes 
dostavila.
 To se nám snad musí zdát! 
Myslím, že nám na matrice všem přidali 
o dvacet více.
 Budiž pravdou dávné rčení, že 
stár člověk nikdy není, cítí-li se v duši 
mlád, žije si na světě rád.
 Lékařům se vyhýbáme, v přírodě 
víc pobýváme.
 Když budeš naší rady dbát, doži-
ješ se dalších sedmdesát.
 Neúprosně ten čas letí, nechce 
chvilku zůstat stát.
 Ještě včera bývali jsme děti, dnes 
už je nám sedmdesát!
 Nestárneme, pouze nabýváme 
na hodnotě!
 Setkání sedmdesátníků jsme 
zahájili na městském úřadě v Bojko-

vicích, kde jsme byli přijati panem 
starostou Petrem Viceníkem. Poté jsme 
se přemístili do restaurace Hvězda, kde 
nás všechny ve velmi pěkném prostředí 
přivítala milá paní vedoucí s výbornou 
obsluhou. A k tomu, že byl náš školní 

Setkání sedmdesátníků
sraz nezapomenutelný, přispěla nejen 
vynikající zábava, ale i loučení, do kte-
rého se nikomu vůbec nechtělo. 
 Za organizační výbor 

Božena Kavková, Jaroslava Turčinková,
Růžena Lahutová a Jaroslava Jančaříková



4. září se konalo slavnostní zahájení 
školního roku 2023/24.
 Na děti čekaly v nazdobených 
třídách paní učitelky Stanislava Ber-
číková a Luďka Pavlíková. Děti přišly 
v doprovodu svých rodičů a prarodičů. 
Nové žáky přišel pozdravit i pan ředitel, 
pan starosta a paní místostarostka.  
 Noví školáčci se seznámili se 
svou třídou a byli jednotlivě přivítáni. 
Prvňáčci mají tedy svůj první den 
úspěšně za sebou. Věříme, že na něj 
budou dlouho vzpomínat a do školy 
budou co nejdéle chodit s takovou 
chutí, s jakou šli ten den poprvé.
 Luďka Pavlíková, učitelka ZŠ TGM 

Slavnostní zahájení 
školního roku v 1. třídách
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Už jsme šesťáci!
Je tady nový školní rok, vznikly nové 
kolektivy, nové šesté třídy, které se 
budou setkávat na druhém stupni 
po dobu čtyř let. 
 A aby se všichni lépe seznámili 
a poznali, uspořádala naše základní 
škola ve spolupráci s DDM dvoudenní 
adaptační kurz pro žáky šestého ročníku. 
Konal se za krásného počasí v úterý 5. 
září a ve středu 6. září 2023 v prostorách 
kulturního domu i na fotbalovém hřišti. 
 Šesťáky s učiteli přivítal pan 
ředitel Zdeněk Ogrodník a kurz zahájili 
se svou písničkou Mimoni. Jejich jazyku 
však nikdo nerozuměl. A tak hned na 
začátku šesťáci poznali, jak důležitá je 

vzájemná komunikace. Čekala je proto 
spousta her, soutěží a aktivit, ve kterých 
se nejen dobře bavili, ale zároveň se 
mnohému naučili. Vyzkoušeli si, že bez 
vzájemné spolupráce, pomoci a tole-
rance se v životě neobejdou. Nakonec 
si jednotlivé třídy se svými učiteli vy-
tvořily pravidla pro správné fungování 
kolektivu. Po závěrečném zhodnocení 
a rozloučení se všichni rozešli domů 
a těšili se na další setkání, tentokrát už 
ve školních lavicích ve svých třídách.
 Děkujeme pracovnicím DDM za 
krásně připravený program a šesťákům 
přejeme hodně úspěchů.

Olga Rybnikářová, učitelka ZŠ TGM

Hasičská zbrojnice 
patřila dětem
Dne 27. září uspořádal Sbor dobrovol-
ných hasičů v Bojkovicích den otevře-
ných dveří, kterého se zúčastnily děti 
z mateřských škol i žáci prvních a dru-
hých tříd.
 V úvodu byly děti seznámeny 
se stručnou historií sboru, s jeho poslá-
ním i patronem. V prostorách hasičské 
zbrojnice byly připraveny čtyři stanovi-
ště. Naši nejmenší si mohli obléknout 
hasičskou výstroj i s dýchacím přístrojem 
a na figurínách si vyzkoušeli poskytnutí 
první pomoci. Největší zážitek měli 
z prohlídky hasičského vozu a každý si 
jistě užil stříkání hasičskou hadicí. Akce 
se účastnili také policisté, kteří dětem 
ukázali policejní auto a dali jim možnost 
osahat si pravou policejní zbraň, obušek, 
helmu, neprůstřelnou vestu nebo nasa-
dit kamarádovi pouta.
 Všem hasičům i policistům děku-
jeme za zdařilou akci.

Taťána Kapsová, učitelka ZŠ TGM



Sportovní dopoledne na Viktorce
Ve čtvrtek 7. září se první třídy zúčastni-
ly sportovního dopoledne na stadionu 
SK Slovácké Viktorie Bojkovice.
 Prvňáčci si mohli vyzkoušet 
různé pohybové úkoly, které pro ně 
připravili trenéři sportovního klubu ve 
spolupráci s DDM Bojkovice. Atmosféra 
byla velmi radostná, sluníčko svítilo 
od rána a děti byly silně motivovány ke 
sportovním výkonům. Velmi se snažily, 
dařilo se jim prolézání, skákání přes 
překážky, hod na cíl, slalomový běh, 
štafetový běh a v neposlední řadě 
i fotbálek. Organizátorům moc děkuje-
me za zpestření prvních školních dnů 
našich prvňáčků.

Stanislava Berčíková, učitelka ZŠ TGM

Když nemůžeš, přidej víc
Jen jeden jediný muž dokázal na 
jedněch olympijských hrách získat tři 
zlaté medaile ve vytrvalostních bězích. 
Pokořit 5000 metrů, 10 kilometrů a zdo-
lat vítězně náročný maratonský běh se 
podařilo jedinému sportovci. Ten muž 
se jmenoval Emil Zátopek a je dodnes 
jednou z největších legend světové 
atletiky a sportu vůbec.
 Žáci 2. stupně naší školy si jeho 
osobnost připomínají na již tradičním 
Zátopkově běhu pod Světlovem. Nád-
herné babí léto s takřka letními teplo-
tami nám letos nahrálo do karet, a my 
jsme tak mohli s našimi svěřenci poctivě 
trénovat v hodinách tělesné výchovy 
přímo na „místě činu“ pod Světlovem. 
 V pátek 22. září 61 nejlepších vytr-
valců mohlo zúročit tréninkovou přípravu 
a na trati 1 200 metrů zabojovat o stupně 
vítězů. Soutěžilo se ve 4 kategoriích a na 
konci náročného vytrvalostního zápolení 
se radovali tito běžci:

Mladší žákyně:
1. místo: Adéla Berčíková 
2. místo: Natálie Chytrá
3. místo: Veronika Machů
Mladší žáci:
1. místo: Jan Ridoško
2. místo: Jakub Teplý
3. místo: Matyáš Brhlík
Starší žákyně:
1. místo: Jindřiška Michalčíková
2. místo: Štěpánka Polanská
3. místo: Sára Helová
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Starší žáci:
1. místo: Jan Koubek
2. místo: Jakub Krahula
3. místo: Michal Šašinka
 Vytrvalost je o vůli, tréninku 
a sportovním nasazení. Jak říkával Emil 
Zátopek: „Když nemůžeš, přidej víc!“ 
Věříme, že vůle, trénink i ono známé 
Zátopkovo motto vedly naše medailisty 
k tak skvělému umístění a že se stali mo-
tivací pro vytrvalce dalších školních let. 

Petra Brůzlová, učitelka ZŠ TGM



r. 2027 organizovat zahraniční stáže 
žáků i pedagogů. Jako akreditovaná 
organizace tak máme zjednodušený 
přístup k finančním prostředků pro 
plnění našeho Erasmus Plánu. Ve dnech 
9. – 14. října jsme se navíc zapojili do 
celoevropských oslav Erasmus Days. 
Cílem oslav je zviditelnit projekty rea-

Podpora provázejících 
učitelů pedagogických praxí

lizované v rámci programu Erasmus+ 
a informovat o jeho přínosech. V rámci 
Erasmus Days připravili letos žáci 3. 
ročníku projektový den pro děti z ma-
teřské školy Bojkovice a ZŠ Štefánikova 
957 na téma „Den řemesel“.

Jindřiška Beránková, 
ředitelka CSŠPS
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Ministerstvo školství, mládeže a tělový-
chovy vyhlásilo pokusné ověřování Sys-
tému podpory provázejících učitelů. 
Církevní střední škola pedagogická 
a sociální Bojkovice se pokusného ově-
řování účastní ve vyhlášeném období 
2023–2025. Přizvali jsme ke spolupráci 
sedm mateřských škol, v kterých naši 
žáci vykonávají učební pedagogické 
praxe. Pro 17 učitelek z mateřských 
škol jsme připravili pod záštitou MŠMT 
specializační 20hodinové studium. 
Účastníci získali osvědčení pro výkon 
specializační činnosti provázející 
učitel. Děkujeme vedení a pedagogům 
mateřských škol MŠ Bojkovice, ZŠ a MŠ 
Pitín, ZŠ a MŠ Komňa, MŠ Záhorovice, 
ZŠ a MŠ Nezdenice, MŠ Šumice a MŠ 
Uherský Brod-Mariánské nám, kteří 
projevili zájem a rozhodli se zapojit 
s námi do pokusného ověřování a tím 
zkvalitnit praktickou přípravu našich 
žáků – budoucích učitelů/učitelek 
mateřských škol.

Drakiáda
V zaří připravili žáci 2. ročníku hudeb-
ně-pohybový projektový den na téma 
drak a drakiáda. Kreativní program 
zrealizovali naši žáci pro děti z mateřské 
školy Bojkovice a žáky ZŠ Štefánikova 
957 v krásném prostředí vyhlídky Vra-
novy Žleby. Se stejným program ještě 
navštívili děti v mateřských školách 
Záhorovice a Nezdenice.

Erasmus Days
Naše škola získala v roce 2022 akredi-
taci Erasmus + v oblasti odborného 
vzdělávání a díky tomu můžeme do



Informace z mateřské školy
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Prázdniny utekly jako voda a děti se 
opět setkaly se svými učiteli a kama-
rády ve třídách, aby společně zahájily 
další školní rok. Poslední den měsíce 
srpna mohli rodiče se svými dětmi vy-
užít návštěvního dne, kdy si děti mohly 
uložit své věci do skříňky, seznámit se 
se svými učiteli. V tento den jsme také 
přivítali milé hosty, starostu města pana 
Mgr. Petra Viceníka a paní místostarost-
ku Dagmar Peřestou, kteří se zájmem 
sledovali závěrečné přípravy a všem 
popřáli mnoho úspěchů v novém 
školním roce.
 První týden jsme přijali pozvání 
na akci Sportovní dopoledne, které se 
uskutečnilo na fotbalovém stadionu 
SK Slovácká Viktoria Bojkovice, kde si 
fotbalisté ve spolupráci s DDM pro děti 
připravili disciplíny zaměřené na obrat-
nost, rychlost a různé techniky 
s míčem. Pod vedením trenérů si děti 
zahrály fotbal, kde mohly ukázat své 
dovednosti s míčem. Celé dopoledne 
se neslo ve sportovním duchu, kde ne-
chyběla dobrá nálada, spousta pohybu 
a ani odměna. Dále jsme se zúčastnili 
tradiční drakiády v lokalitě Vranovy Žle-
by, kterou si pro děti připravily student-
ky CSŠPS v Bojkovicích.
 V rámci oslav Mezinárodní-
ho dne seniorů, který připadá na 1. 
října, děti z mateřských škol navštívi-
ly s krátkým kulturním programem 
seniory v obou budovách DPS (Domy 
s pečovatelskou službou) a také jim 
předaly malý dáreček. Děti byly za své 
vystoupení odměněny vřelým potles-
kem. Podzim nastoupil v plné své kráse 
a nás s dětmi čeká pozorování měnící 
se přírody, budeme objevovat a ochut-
návat vše, co podzim nabízí.
 Ekotým informuje: celý školní 
rok pro nás bude ve znamení příprav 
na audit, který proběhne koncem 
školního roku 2023/2024. Stále máme 
rozpracovaný plán činností, kde nám 

zbývá splnit poslední úkoly, které vy-
cházejí z analýzy k tématu „JÍDLO“. Naši 
předškoláci z obou mateřských škol 
byli na exkurzi v pekárně K&K PRIMKA, 
s.r.o., kde nás majitel pan Milan Kurtin 
provedl a seznámil děti s celým pro-
vozem, za což mu patří velké poděko-
vání. Dále jsme s předškoláky a dětmi 
ze středního oddělení z obou školek 
navštívili sběrný dvůr v Bojkovicích, kde 
jsme se seznámili se vším, co se týká 
třídění odpadů. Stále pokračujeme ve 
vybírání nefunkčních notebooků, po-
čítačů a mobilních telefonů (monitory 
a klávesnice nevybíráme). Pokud máte 
doma nebo v kanceláři výše uvedenou 
nepotřebnou elektroniku, tak nám ji 
můžete přivézt. Sběr probíhá na obou 
budovách MŠ. Vždy na konci školního 
roku od nás vybranou elektroniku 
vykoupí specializovaná firma a získané 
finanční prostředky použijeme např. 
ke zlepšení životního prostředí ve 
školkách, kde v rámci environmentální 
výchovy děti vedeme k tomu, aby měly 
kladný vztah k živé i neživé přírodě. 

 „Klub maminek“ – zveme 
všechny děti, které se chystají v příštím 
roce k zápisu do školky. Klub maminek 
bude probíhat každou sudou středu 
v MŠ Máj (třída Medvídků) a každou 
lichou středu v MŠ Štefánikova (třída 
Motýlků). Těšíme se na Vás poprvé ve 
středu 4. října v MŠ Máj.
 „Jóga pro nejmenší“ a „Hraje-
me si anglicky“ - ve spolupráci s DDM 
budou mít děti možnost přihlásit se 
do zájmových kroužků, které budou 
probíhat v mateřských školách.
 Rádi bychom chtěli poděkovat 
všem sponzorům naší mateřské školy 
za podporu v průběhu celého školního 
roku 2022/2023 formou finančních 
i hmotných darů. Poděkování patří 
firmě Moravia Cans, KR-TOOLS, ALBO 
SCHLENK, DATO-FOREST, RM FOREST. 
Dále panu Lukáši Polanskému a panu 
Lubomíru Křivdovi, K&K Primka, lékárně 
Diana za sladkosti do mikulášských 
balíčků pro děti.
 Velmi si Vaší podpory vážíme 
a ještě jednou moc děkujeme.
 Michaela Fialová, učitelka MŠ



Jako každý rok i letos máme tu mož-
nost se zúčastnit hipoterapií v Krhově 
v Jezdecké stáji Hanák.
 Letos jsou hipoterapie naplá-
novány na měsíc říjen. Jen co skončí 
jeden školní rok, už netrpělivě čekáme 
na nový a na další hodiny jízdy a práce 
u koníků. 
 Co vše takové hipoterapie obná-
ší? Není to jen o ježdění na koni, to urči-
tě ne. Každý si tu najde své, co je dětem 
blízké. Od poctivé práce, jako je kydání 
hnoje, kde kluci ukážou své svaly, až po 
čištění koní, krmení a v neposlední řadě 
ježdění na koni propojené s psychikou 
dětí, pro nás hipoterapií. Hipoterapie je 
pro děti velmi prospěšná. Má blahodár-
né účinky nejen na pohybový aparát, 
pohyblivost končetin, rovnováhu těla, 
ale také má pozitivní vliv na psychiku 
dětí. Děti, které mají obavy a moc se 
neprojevují, se nakonec uvolní a jsou 

Škola v pohybu v harmonii s přírodou 
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usměvavé a v klidu, zapomenou na svá 
omezení, která je provází během života. 
Samotný kontakt se zvířetem, ať už 
je to kůň, pes či kočka, udělá své.  Do 
Krhova na koníky chodíme pěšky 
a poznáváme krásy okolní přírody. 
Cestou se děti učí poznávat stromy, 
květiny, plody, hmyz aj.
 A protože děti učíme, že nic 
není jen tak zadarmo, tak během roku 
vozíme koníkům krmení, alespoň jako 
malé přilepšení. Zeleninu nebo ovoce, 
které dostáváme v rámci projektu 
potravinové banky a není již vhodné 
ke konzumaci, posíláme koníkům, tak 
stejně pečivo, které sušíme. Na školní 
zahradě máme i kompostér, kde děti 
nosí živočišné potraviny, které nespo-
třebujeme. Učíme je tak pochopit, jak 
funguje příroda a jídlo, které nám dává, 
tak vracíme zpět do půdy. Z tohoto 
kompostéru poté používáme hnůj na 

našem školním políčku, kde si pěstu-
jeme rajčata, papriky, bylinky, jahody 
a jiné dobroty. Teď na podzim sbíráme 
šípky, které jsou pro koníky důležitým 
zdrojem vitaminu C, to vše v rámci těles-
né výchovy nebo pracovních činností. 
Tak se děti naučí poznávat koloběh 
života a práce, jak je vše propojené.

 Marcela Valterová, vychovatelka 

Krajská olympiáda speciálních škol 
v atletice = 14 medailí do Bojkovic
14. ročník Krajské olympiády speciál-
ních škol v atletice se konal v Uher-
ském Hradišti. Letošní školní rok se jí 
zúčastnilo 14 žáků. Můžu hrdě říct, že 
ji máme úspěšně za sebou. Děti sou-
těžily v běhu na 60 m, skoku do dálky 
a v hodu míčkem. Atmosféra, která zde 
panovala, byla velmi napjatá. Každý byl 
plný očekávání, jak se dětem zadaří. 
Pro děti to byl velký zážitek. Účast na 
olympiádě byla silně konkurenční, 
soutěžilo zde přes 150 sportovců.
A výsledek? „My Vám ty medaile při-
vezeme!“. Zaznělo z úst jednoho pana 
učitele na zahájení olympiády, a tak se 
i stalo. Přesný počet 14 medailí v růz-
ných disciplínách. A i ti, co se neumístili, 

měli možnost okusit jaké to je stát na 
stupínků vítězů. Protože není důležité 
vyhrát, ale zúčastnit se. Pro nás jsou 
všechny děti vítězové, neboť i odvaha 
a snaha, kterou zde ukázaly, se velmi 
cení. A tak by to mělo být. 
 Proto se snažme, aby naši žáci 
byli co nejvíce venku, v přírodě, sporto-
vali. Nebo jedině tak můžeme přispět 
k jejich lepšímu zdraví a ukázat jim lepší 
cestu. V dnešní době vedou především 
mobily a počítače. A upřímně, dejme 
si ruku na srdce, kolik dětí již od útlého 
věku ovládá elektrotechniku lépe jako 
my. Tak zkusme se nad tím zamyslet, 
jak tomuto nešvaru předcházet. A my 
se s dětmi těšíme na další školní akce, 

ať už jsou to hipoterapie, drakiáda, 
olympiáda, dětský den nebo opékání 
špekáčků…všechno je fajn, hlavně je to 
venku, na čerstvém vzduchu a v přírodě.

Marcela Valterová, vychovatelka 



Školní rok 2023/24 se rozjel zhurta 
a ani jsme si nestačili všimnout, kdy 
prázdniny skončily.
 Přípravy kroužků a všech ak-
tivit pro tento školní rok jsme zvládli 
společně s malováním části budovy 
DDM. Jelikož jsou u nás v létě tábory, 
tak se tyto věci musí stihnout v září. 
A jaký bude nový školní rok? Pra-
covat začalo téměř 60 kroužků, do 
kterých je přihlášeno bezmála 600 
účastníků. A stará se o ně 44 lektorů, 
vedoucích… Prostě dobrovolníků, 
ochotných svůj volný čas věnovat 
jiným. Tak ať se nám všem společně 
hezky pracuje a užijeme si skvělý rok 
plný nových věcí a skvělých zážitků! 
 A jaké aktivity u nás najde-
te? Hudební, výtvarné, jazykové, 
sportovní i přírodovědné. Některé 
kroužky už hlásí obsazeno, ale jinde 
ještě volná místa najdete. Přihlašovat 
se můžete stále. Vše je online, jak 
přihlašování, tak i placení.
 Tři dopoledne v týdnu ožije 
budova DDM programy pro mamin-
ky s dětmi. Večery zase patří cvičení 
dospěláků. V pondělí a ve středa je 
to bodyforming, power yoga, nebo 
zdravá záda. V úterý a pátek pak 
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Dům dětí a mládeže Bojkovice

tabata. Všechny potřebné informace 
získáte v kanceláři DDM nebo přímo 
u lektorek.
 A co dalšího jsme zvládli 
v září?  Akci sportovní dopoledne 
na fotbalovém hřišti společně s SK 
SV Bojkovice, doprovodný program 
na akci Všechno, co má kola v Pitíně 
a poradu s externisty. Společně se 
šesťáky ze ZŠ TGM Bojkovice jsme
si užili adaptační kurz.
 Tak jestli pojede tento školní 
rok stejným tempem i dál, tak to 
bude docela jízda! Těšíme se, že si 
to společně užijeme.

Margita Tyroltová, 
ředitelka DDM Bojkovice

Adaptační kurz

Sportovní dopoledne

Doprovodný program Pitín



Podzim 
za hranicemi městečka
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Na Jablečné slavnosti v Hostětíně se 
zuškové děti v neděli 24. září ukázaly 
hned několikrát – k programu již tra-
dičně přispěli mladí výtvarníci, jejichž 
práce obě již zde jmenované paní 
učitelky vystavily v altánku zahrady 
centra Veronica a vyzdobily tak dílničku 
s naučně-zábavným programem pro 
děti nazvanou Hmyzí akrobati. Školní 
dechová kapela Horalenka pod vede-
ním Zdeňka Vanďurky zase rozproudila 
zábavu svým půlhodinovým nejen 
typicky „dechovkovým“ vstupem 
po poledni na návsi, a později také 
v odpoledním programu na výletišti. 
Jsme pyšní na své žáky a jejich podíl na 
místních a okolních kulturních akcích, 
i když to není hlavním cílem vzdělávání 
a výchovy na ZUŠce. Je to však důkaz, 
že děti a mládež lze vést ke vnímání 
starých dobrých lidských a mezilid-
ských hodnot i v době přesycené tech-
nikou a digitalizací a že si dokážou najít 
i jiné přístupy ke komunikaci a k souby-
tí s ostatními. To nás, jejich kantory, těší 
nejvíce. 

V neděli 1. října měli naši žáci se svými 
rodiči nebo prarodiči příležitost zhléd-
nout živě provedený klasický (a zároveň 
moderní) balet s nádhernou scénou 
a kostýmy, po celou dobu doprovázený 
živým orchestrem. Představení obsáhlo 
všechny umělecké obory, které se na 
ZUŠ Bojkovice vyučují, takže nadchlo 
děti jakéhokoliv studijního zaměření. 
V brněnském Národním divadle jde 
vždy o mimořádný zážitek, a tak jsme 
rádi, že se pokaždé najdou rodiče, kteří 
své děti podpoří v účasti na našem 
zájezdu nebo ještě lépe – je na něm 
i doprovodí. Do Brna jezdíme pravidel-
ně již několik let a vždy se tam potkáme 
v každém ohledu s opravdu velkým 
uměním. Tyto zájezdy můžeme pořádat 
také díky podpoře města Bojkovice, 
které každoročně přispívá na činnost 
spolku SRPŠ při ZUŠ Bojkovice v rámci 
svého dotačního programu. Rádi zde 
sdílíme pár fotek pro naznačení atmo-
sféry, víc je ovšem nutné vidět a slyšet 
na vlastní kůži. 
 Balet POPELKA na hudbu Serge-
je Prokofjeva ve zpracování Mahenova 
divadla v Brně. 

Za ZUŠ Bojkovice, 
Eva Regináčová, ředitelka školy

Sobota 23. září 2023 - den podzimní 
rovnodennosti – byla v naší Základní 
umělecké škole zasvěcena slavnosti 
Vynášení vděčnosti na Poutní místo 
nad obcí Komňa. Díky spolupráci vý-
tvarného oboru ZUŠ s panem Markem 
Gondou se opět mohly i děti zapojit do 
oduševnělé akce – při vytváření pod-
zimních motivů v obrázcích a keramice 
si uvědomit, za co všechno jsme příro-
dě vděčni a podílet se tak na zkrášlení 
zajímavého místa a samotné slavnosti. 
Výtvarnicím Petře Skočovské a Natálii 
Luptákové patří velký dík za vedení dětí 
k procítění důležitých hodnot a za pre-
zentaci ZUŠ Bojkovice i mimo její hlavní 
působiště. Bonusem této slavnosti bylo 
také setkání s „pokojným hudebním 
bojovníkem“ Cyrilem Kubišem, auto-
rem několika výukových materiálů pro 
mladé hudebníky a domluva spoluprá-
ce na workshopech pro děti bojkovické 
ZUŠ. 



Rádio a já
Pokračování z minulého čísla zpravodaje...
Někdy v r. 1953 si naši rodiče koupili 
nové rádio značky Tesla. Tam už takové 
tajuplné názvy stanic nebyly. To staré 
rádio vyměnil tatínek s dědečkem 
Sojovým za kozu. Z kozy udělal klobáse. 
Potom jsem už vídal dědečka, jak stojí 
před rádiem, v puse fajku a hádá se 
s hlasatelem, který tvrdil, že je u nás bla-
hobyt a že bude ještě větší, když všichni 
zemědělci vstoupí do JZD. Z toho no-
vého rádia jsme se dozvěděli, že zemřel 
Stalin a pak Gottwald. Dlouho byl státní 
smutek a hrála jen smuteční hudba. 
Ani nedělní pohádky nebyly. Potom 
1. června 1953 jsme se z rádia dozvěděli 
o měnové reformě. Naši rodiče měli 
našetřené peníze na stavbu rodinného 
domku. Jejich úspory přišly v niveč. Rá-
dio hlásilo, že měnová reforma je další 
vítězství pracujícího lidu nad buržoazií 
a šmelináři. Maminka plakala a s hoř-
kostí v hlase se ptala tatínka, jestli jsme 
buržoazie, nebo šmelináři. Nedokázal jí 
odpovědět. Z rádia se ozývaly budova-
telské písně. Ve zprávách převažovaly 
informace o úspěších našich pracujících. 
Současně také o utrpení pracujících 
v kapitalistické cizině. S klukama jsme 
stavěli krystalku. Chtěli jsme poslouchat 
Svobodnou Evropu. Mezi lidmi se říkalo, 
že pravda je to, co tam hlásí, a ne to, co 
hlásí český rozhlas. Krystalka fungovala, 
ale Svobodnou Evropu jsme nechytili. 
A roky plynuly dál. Pro mne skončila 
povinná školní docházka, pak přišla 
průmyslovka a maturita na ní. V roce 
1960 jsem narukoval na vojnu. Tam 
jsme se od velitelů a z rádia dozvěděli, 
že američtí imperialisté chtějí v Evropě 
rozpoutat 3. světovou válku, a to kvůli 
rozdělenému Berlínu. Několik dní jsme 
měli pohotovost a spávali jsme oble-
čení. V roce 1962 zase rádio hlásilo, že 
američtí imperialisté chtějí obsadit jedi-
ný ostrov svobody na západní polokouli 
– socialistickou Kubu ale, že to Sovětský 

svaz nedopustí. Zase jsme měli zara-
žené vycházky a spávali oblečeni. Na 
podzim 1962 pro mne vojna skončila 
a já jsem byl už ženatý. Děti rostly a zase 
já jsem byl už tatínkem, který s dětmi 
poslouchá z rádia pohádky, anebo jsem 
jim je sám vyprávěl. Pak přišly překotné 
události roku 1968. Z rádia přicházely 
zprávy o změnách ve vedení KSČ. Ubylo 
propagandy a zprávy byly objektivnější. 
Zdálo se, že nastávají lepší časy. Pak 
přišel 21. srpen 1968. Při ranní hygieně 
jsem z tranzistoráku slyšel zprávy o tom, 
jak nás bez souhlasu naší vlády obsazují 
vojska Varšavské smlouvy. Jel jsem na 
motorce do práce. Nad hlavou se ozýva-
lo hučení sovětských antonovů. Jednou 
rukou jsem řídil a v druhé ruce jsem měl 
tranzistorák přitisknutý k uchu. S hrů-
zou jsem poslouchal zprávy o tom, jak 
probíhá obsazování naší vlasti vojsky 
„spřátelených armád“.  Na cestě z práce 
jsem měl zase tranzistorák na uchu. 
Hlasatelé hlásili, že už slyší dupot sovět-
ských vojáků na chodbě vedle hlasatel-
ny. Loučili se s posluchači a pustili naši 
hymnu. Bylo to strašně smutné. Tran-
zistorák jsem měl přitisknutý na uchu, 
poslouchal jsem naši hymnu a vítr mě 
rozmazával slzy po spáncích až kamsi za 
uši. Já sám jsem byl tehdy ještě v KSČ. 
Při prověrkách na jaře v r. 1970 mně 
bylo zrušeno členství v KSČ. Nastaly 
čistky. Hodně lidí přišlo o práci a z rádia 
se už ozývaly jiné hlasy než ty, co hlásily, 
že se na chodbě ozývá dupot sovět-
ských vojáků. I já jsem přišel o práci. Tři 
měsíce jsem byl nezaměstnaný. Práci 
jsem nemohl sehnat… Tehdy tomu, kdo 
nepracuje, hrozil kriminál za příživnictví. 
Rádio hlásilo, že ÚV KSČ vydal brožuru 
„Poučení z krizového vývoje“. Nastala 
„normalizace veřejného života.“  Naučil 
jsem se držet hubu a krok. Chodil jsem 
od podniku k podniku a bezúspěšně 
nabízel svoje schopnosti a ochotu 
k práci. Odpověď byly vždycky stejná: 
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„Ano, výborně, vy máte 12 roků praxe 
jako konstruktér a my konstruktéry 
potřebujeme. Vyplňte tento dotazník 
a my vám dáme vědět.“ Dali vědět, že 
litují, ale místo je už obsazené. Z rádia 
se zase ozývaly zprávy o tom, jakých 
úspěchů dosahují naši pracující a jak je 
potřeba každé ruky k budování sociali-
zmu. Po třech měsících mě už příslušné 
orgány nechaly na pokoji. Práci jsem 
dostal ve Slováckých strojírnách v Uh.
Brodě. Po pěti letech mně zatelefonoval 
šéf projekce, ze které jsem byl kdysi 
vyhozen, že by mne rádi přijali zpět, že 
už patří pod jinou firmu, kde není tak 
fanatický kádrovák. Tak jsem se tam 
vrátil. Roky utíkaly, děti dospěly. Přišly 
na svět vnoučata. Zase jsem měl s kým 
poslouchat pohádky z rádia. Ze zpráv 
z rádia jsme se dozvěděli, že v SSSR do-
šlo k velikým změnám a pod vedením 
Gorbačova tam nastala „perestrojka“. 
Nikdo nemohl vědět, že to povede až 
k rozpadu Sovětského svazu a k pádu 
celého komunistického bloku. Přišel 17. 
listopad 1989. Rádio napřed opatrně 
hlásilo o střetu pořádkových složek 
s protistátními živly a až za několik hodin 
potom o mlácení studentů na Národní 
třídě. Nastaly radikální změny. Rádio 
a televize informovaly občany o demon-
stracích v Praze a vyzývaly občany, aby 
zakládali Občanské fórum. A zase jsem 
málem přišel o práci. Zase jsem nedo-
kázal držet hubu a poukazoval jsem na 
to, jak někteří, do té doby velice agilní 
soudruzi, jsou náhle stejně agilní v boji 
proti komunistům.
 Jak čas běží, rádio mne provází 
životem dál. Co mě na rádiu mrzí je, že 
před nedávnem bylo zrušeno vysílání 
na středních vlnách.  V důsledku toho 
občané, žijící jako já na dně údolí kolem 
říčky Olšavy, mají hodně ztížený poslech 
rozhlasu. Celostátní stanice nechytíme 
vůbec. 

Petr Vašina st. 
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Prázdniny se překulily a s nadcháze-
jícím podzimem jsme v muzeu najeli 
na zimní sezónu, otevřeno máme teď 
v úterý a ve čtvrtek v čase od 9 do 12 
a od 13 do 17 hod. a v neděli odpole-
dne od 13 do 17 hod. Díky letošnímu 
teplému babímu létu ještě i v září a na 
počátku října naše muzeum a infocen-
trum navštívilo docela hodně turistů. 
A ačkoliv už nemáme otevřeno každý 
den, tak nespíme a neleníme. V mu-
zejním zákulisí je práce dostatek. Stále 
nám přibývají nové předměty, které je 
třeba ošetřit, po sezóně si svou údržbu 
vyžádala také řada exponátů v ex-
pozicích. A nezahálí se ani v muzejní 
knihovně, kde se katalogizují nové 
přírůstky a připravuje se také každé 
číslo zpravodaje.
 Ještě do konce roku si k nám 
můžete přijít prohlédnout výstavu 
Rozhlasové a televizní přijímače. Tuto 
krátkodobou výstavu jsme přihlásili 
do celostátní soutěže Gloria musaealis, 

kterou každoročně vyhlašuje Asociace 
galerií a muzeí ČR. Tak nám držte palce, 
ať se porotě výstava s téměř 70 vysta-
venými televizemi a rádii líbí. V září si 
ji mimo jiné prohlédli členové Klubu 
Světlov, které Tomáš Hamrlík na své 
přednášce seznámil s historií rozhlaso-
vého a televizního vysílání na našem 
území. Velmi děkujeme všem dárcům, 
kteří během trvání této výstavy obo-
hacují naše sbírky o zajímavé televizní 
i rozhlasové přijímače. Děkujeme za 
ně nejen Bojkovjanům, ale také lidem 
takřka z celé Moravy.
 Na začátku září se u domku čp. 
302 v Potoku uskutečnilo zajímavé 

Muzejní 
babí léto 

povídání Elišky Křižkové st. a Marcely 
Trtkové, autorek knihy Hrozenské šaty, 
o kopaničářských krojích. Příjemná 
atmosféra setkání byla umocněna ještě 
harmonikou a kopaničářskými písnič-
kami v podání Marcely Trtkové. 
 V polovině října k nám opět 
zavítala z Muzea jihovýchodní Moravy 
kurátorka geologie Andrea Dovicová. 
Tentokráte bylo její zajímavé povídání 
zaměřeno na sopky Uherskobrodska, 
pozorné posluchače zaujaly zejmé-
na informace o nedalekém Bučníku 
u Komně.

Eva Hamrlíková, 
dokumentátorka Muzea Bojkovska

KULTURA

Přednáška Tomáše Hamrlíka o historii rozhlasového a televizního vysílání

Povídání o krojích s Eliškou Křižkovou a Marcelou Trtkovou
15
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S knížkou do života 
Letní čas byl v naší knihovně časem 
příprav na další sezónu. Bylo to období 
věnované údržbě knihovního fondu, 
vyřazování knih, metodickým návště-
vám knihoven v okolních obcí v rámci 
regionálních funkcí a také doba pro 
plánování akcí a nových projektů.
Začátkem léta jsme zdárně navázali na 
projekt Lovci perel, o kterém jsem vás 
informovala v minulém čísle tohoto 
zpravodaje. Dětští čtenáři se do druhé-
ho ročníku této soutěže začali přihlašo-
vat již na začátku prázdnin a za každou 
přečtenou knihu sbírat perličky, z čehož 
mám velkou radost. Zatím osm dětí 
soutěží. Věřím, že se během školního 
roku ještě někteří malí čtenáři do pro-
jektu zapojí. Tato čtenářská výzva pak 
bude vyhodnocena na konci června. 
Dalším projektem, který bych vám 
chtěla představit a do nějž se naše 
knihovna zapojila, je Bookstart. Jedná 
se o mezinárodní projekt v českém 
prostředí pojmenovaný S knížkou 
do života a vyhlašovaný každoročně 
SKIPem (Svazem knihovníků a infor-
mačních pracovníků). Je určen pro 
všechny typy knihoven. Cílem tohoto 
projektu je zapojení rodičů do aktivit 
knihovny a seznamování nejmenších 
čtenářů s knihovním prostředí, s kni-
hou, s příběhy a podáváním různých 
informací spojených se čtenářstvím.  
V naší knihovně se konala již dvě
 vydařená setkání.
 Na začátku října, v době od 
2. do 8. října 2023, proběhl tradiční 
Týden knihoven. Ten vyhlašuje kaž-
doročně také SKIP (Svaz knihovníků 
a informačních pracovníků). Knihovny 
tak pro své čtenáře připravují řadu akcí. 
V té naší se mohli noví čtenáři po celý 
týden registrovat zdarma, dlužníkům 
byli odpouštěny sankce. Návštěvníci 
mohli, a ještě stále mohou, zhlédnout 
dvě výstavy, které v knihovně současně 
probíhají. Mít tak křídla – výstava prací 

žáků základních a mateřských škol 
a výstava svíček z palmového vosku 
Kateřiny Krčové ze Záhorovic.
 V úterý 3. října 2023 navštívili 
naši knihovnu žáci ze ZŠ Záhorovice, 
se kterými jsem si povídala o baj-
kách, ukazovali jsme si a četli bajky 
z připravených knih. Ve středu 4. října 
v dopoledních hodinách proběhlo 
druhé setkání maminek a dětí v rámci 
projektu S knížkou do života – Book-
start. Hostem této akce byla i klinická 
logopedka Sandra Mikulášková, která 
maminkám ve stručnosti vysvětlila, 
co všechno obor klinické logopedie 
obnáší. Sdělila jim spoustu důležitých 
a zajímavých základních informací spo-
jených s poruchami komunikace, řeči, 
sluchu a hlasu u těch nejmenších, jak 

KULTURA

předcházet vzniku řečových vad u dětí, 
kdy poprvé navštívit logopeda aj. 
 V tentýž den se ve středu 
4. října 2023 v podvečerních hodinách 
konala cestopisná přednáška s Marií 
Pastorkovou. Ta nás svým poutavým 
vyprávěním prostřednictvím prezenta-
ce a fotografií zavedla do kontroverzní 
země Přední Asie – Íránu (dříve Persie 
– Árjan, celým názvem Íránská islámská 
republika). Podívali jsme se nejen do 
hlavní metropole Teheránu, poznali 
města a památky této země, viděli zají-
mavé a krásně nasvícené mosty, mohli 
nahlédnout i do místních čajoven a re-
staurací, poznali jejich život, kulturu, 
zvyky, náboženství, ale dozvěděli jsme 
se celkem podrobně i o historii tohoto 
státu.         Kristýna Šopíková, knihovnice
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Folklorní soubor

Světlovan®

a všechny jeho složky
vás srdečně zvou na vystoupení k

70. výročí založení souboru
11. 11. 2023 v 18 hodin

Kulturní dům Bojkovice

Jako host vystoupí CM Rajvel
Následovat bude beseda u cimbálu

ŠumiceBojkovice Pitín
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Zúčastněnými sbory byly Záhorovice, 
Rudice, Šumice, Veletiny, Hradčovice
 a Drslavice.

Ženy
Sportovní tým žen se rozloučil obhajo-
bou titulu mistryň Zlínské ligy požární-
ho sportu z roku 2022. V Jihovalašské 

Závěr soutěžní sezony žáků

lize nočních soutěží ženy skončily na 
celkovém 3. místě. Měřily své doved-
nosti na 28 soutěžích.
 Získaly 7x 1. místo, 4x 2. místo, 
2x 3. místo. Sezóna 2023 byla jejich 
poslední. Poděkování patří především 
sboru za dlouholetou podporu.

Pokračování na str. 20

Soutěžní družstvo žen

Soutěžní družstvo žáků

SPOLKY

Dne 30. srpna 2023 jsme se zúčastnili 
exkurze u Záchranného Útvaru HZS 
Hlučín. Prošli jsme si veškeré vybavení
a techniku, kterou zde hasiči disponují, 
a že jí nebylo málo! A to byla ještě ně-
jaká vozidla vyjeta u událostí, kde byla 
zrovna potřeba. Velké díky patří paní 
tiskové mluvčí, která nás provedla celým 
areálem a vysvětlila nám, co k čemu 
slouží. Výlet jsme zakončili obědem.
 1. září 2023 jsme se zúčastnili 
noční soutěže v Záhorovicích. Soutěže 
se zúčastnilo bezmála 30 družstev 
z okresu Uh. Hradiště i Zlína. V kategorii 
starších bylo 18 družstev. Nám se 
v nočních podmínkách s prostřikem na 
pravém terči podařil pokus za 18.24, 
což nám v tak velkém startovním poli 
stačilo na 4. místo. 
 22. září 2023 jsme se zúčastnili 
v Záhorovicích 4. ročníku dálkové 
dopravy vody pro mladé hasiče. Za po-
moci našich cca 80 m hadic a PS12 jsme 
s ostatními sbory rozvinuli požární ve-
dení o délce cca 480 m. Všichni zúčast-
nění na závěrečném nástupu dostali 
pamětní medaili, diplom a pochvalu, že 
zvládáme téměř to, co dospělí hasiči. 
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Pokračování ze str. 19
V sobotu 26. srpna při vydatných 
deštích naše jednotka v pravé poledne 
vyjížděla k čerpání vody ze sklepních 
prostorů v obci Šumice. Ve spolupráci 
s místní jednotkou byla odčerpána 
voda ze čtyř rodinných domů.
 Ze soboty 2. září na neděli 3. září 
2023 se přes naše město uskutečnil 5. 
ročník štafetového běhu HORY BORY... 
z Beskyd na Pálavu (cca 330 km). Toho-
to běhu se zúčastnilo 80 desetičlen-
ných týmů. Tradičně byl organizátory 
osloven SDH o předávací štafetu v Boj-
kovicích u hasičské zbrojnice. Kolektiv 
SDH zajistil pro běžce nejen zázemí pro 
předávací štafetu, ale i menší občer-
stvení formou ovoce, energetických 
nápojů, teplého čaje či slepičí polévky. 
Naším potěšením bylo velké podě-
kování ze strany zúčastněných běžců 
a především organizátorům, kteří byli 
vděční za dlouholetou spolupráci 
za předávací stanoviště s občerstvením 
na hasičské zbrojnici.
 Středeční dopoledne dne 27. září 

patřilo dnu otevřených dveří naší hasič-
ské zbrojnice. Do naší zbrojnice zavítali 
žáci prvních a druhých tříd Základní 
školy T. G. Masaryka, Základní škola Šte-
fánikova 957 a děti předškolního věku 
z mateřských škol v Bojkovicích. Všech-
ny děti za doprovodu paní učitelek 
se dozvěděly o náplni činnosti našich 
hasičů a SDH Bojkovice. Odměnou pro 

Dětský den na chatě MS Řepová 
2. září 2023 pořádaný městem 
Bojkovice ve spolupráci 
s MS LOKOV se vydařil.
 Děkujeme vám všem, 
kteří jste zdolali kopec a na akci 
dorazili, hlavně všem dětem 
za jejich nadšení při zdolávání 
úkolů.
 Tímto jsme se rozloučili 
s prázdninami a přejeme vám 
pevné nervy v novém školním 
roce! Vaši myslivci.
Petra Kremláčková, za Myslivecký 

spolek LOKOV Krhov-Bzová

Loučení s prázdninami

SPOLKY

Den otevřených dveří 
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žáky byla ukázka základu zdravovědy, 
výstroje hasičů včetně prohlídky 
hasičské techniky a závěrečný výstřik 
z hasičské proudnice. Velké poděkování 
patří PČR oddělení Bojkovice, které akci 
podpořilo ukázkou svých ochranných 
prostředků pro výkon své služby. Všem 
zúčastněným děkujeme.

Za SDH kronikář Leoš Marek

Závěr soutěžní sezony žáků
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Soutěžní družstvo žáků
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4. ročník bojkovické padavky
Na konci srpna se u nás v Bojkovicích 
odehrál již 4. ročník tradičního turnaje 
Na Bojkovické padavce. Tato událost 
přilákala do Bojkovic více než 60 váš-
nivých hráčů kuželkářského sportu 
z různých soutěží od Interligy, sloven-
ské 2. ligy, 2. německé Bundesligy až 
po krajskou soutěž. Letošní ročník se 
konal ve dnech 24. až 26. srpna a nabídl 
fanouškům nejen špičkový kuželkářský 
výkon, ale také mezinárodní atmosféru. 
Největším úspěchem bylo vítězství 
domácího hráče Honzy Lahuty, který 
dokázal dosáhnout vynikajícího výko-
nu 528 kolků. To ho katapultovalo na 
první místo. Na druhém místě se umístil 
Jiří Kudláček z KSC Wehr Öflingen s 508 
kolky a třetí místo obsadil Michal Diví-
lek z TJ Jiskra Otrokovice s 505 kolky. 
Domácí tým ani přes velkou konkurenci 
nezahálel. V první desítce se umístil 
také domácí Martin Hradský s výkonem 
490 kolků. 
 Jednou ze zajímavostí letošního 
turnaje byla účast zahraničního hráče. 
Jaroslav Černjoš ze Srbska, hrající za 
BKK Bánovce nad Bebravou, přicestoval 
do Bojkovic a předvedl solidní výkon. 
Naše srdečné poděkování patří městu 
Bojkovice za poskytnutí finančního 
přispěvku na výměnu náhozových gum 
v rozběžišti. Ty nainstalovala firma Pod-
lahářství Jozef Kundrata, které chceme 
taktéž poděkovat za skvěle odvedenou 
práci. Toto vylepšení hrálo zásadní roli 
v plynulém průběhu turnaje. Díky patří 
také společnosti ALBO Schlenk Bojkovi-
ce za příspěvek na LED osvětlení. 
Turnajek Na Bojkovické padavce se 
tak opět stal nejen skvělou příležitostí 
pro kuželkářské nadšence ukázat své 
dovednosti, ale i pro společné setkání 
a radost z tohoto sportu. Těšíme se na 
další ročník a doufáme, že tradice bude 
pokračovat i v příštím roce.

Martin Hradský, 
předseda kuželkářského oddílu



Bojkovické turnaje O pohár Bílých 
Karpat již po sedmdesáté deváté
Turnaj mixů
Druhou srpnovou sobotu začala série 
turnajů velice oblíbeným turnajem smí-
šených družstev. My pořadatelé jsme 
měli „vyprodáno“ už od jara a turnaje se 
tedy zúčastnil maximální možný počet 
deseti týmů. Při zahájení jsme předali 
krásný dort emeritnímu předsedovi 
našeho oddílu Vlastikovi Zimmerma-
nnovi, který téhož dne slaví narozeniny. 
Všechno nejlepší!
 Už od zápasů ve skupinách se 
pomalu vyprofilovaly týmy, u kterých 
bylo jasné, že se utkají o posty nejvyšší. 
Odpoledne bylo jasno. Semifinálové 
dvojice vypadaly následovně. Obhájci 
titulu, domácí tým Nostalgie, narazili na 
další bojkovický tým Potomci mláďátek 
a ve druhém semifinále vyzval suverén-
ní tým Modrá křídla, složený především 
z hráčů a hráček ze Vsetína, třetího 
domácího účastníka semifinále, a to 
tým složený hlavně z našich juniorů 
s názvem Cereální zabijáci.
 Obě semifinále měla očekávaný 
průběh, jak Nostalgie, tak Modrá křídla 
potvrdily roli favoritů a po výsledku 2:0 
poslaly Cereální zabijáky a Potomky 
mláďátek do zápasu o bronz. V zápase 
o třetí místo zvítězili Potomci mláďátek 
2:0.
 Ve finálovém utkání domácí 
matadoři z Nostalgie hned od úvodu 
tahali za kratší konec. Vsetínský tým 
byl údernější na síti a bylo jasné, že 
obhajoba titulu z loňského roku bude 
velmi náročná. První set jsme bohužel 
v koncovce prohráli, druhý byl už v režii 
Modrých křídel. I vítězové měli účastní-
ka z Bojkovic, v týmu hrál náš volejbali-
sta Matyáš Michalčík.
 Pořadí: 1. Modrá křídla, 2. Nos-
talgie, 3. Potomci mláďátek, 4. Cereální 
zabijáci

Turnaj mužů 
Následující sobotu se do našeho areálu 
začali sjíždět volejbalisti z různých kou-
tů Moravy a Slovenska a před devátou 
ráno starosta města Petr Víceník turnaj 
zahájil. Už zápasy ve skupině ukázaly 
dokonce lahůdkové zápasy, především 
ten, ve kterém si hráči z Holešova vyšláp-
li na extraligovou Fatru Zlín a prohráli 
až v koncovkách. Ve druhé skupině náš 
tým porazil extraligové zlínské juniory 
a prohrál s favorizovanou Nitrou, účast-
níkem slovenské extraligy a následně 
po krásném výkonu jsme těsně prohráli 
s Kojetínem A. Postup ze skupiny jsme 
si zajistili ze třetího místa a čekali jsme, 
koho vyzveme ve čtvrtfinále, což byl 
tým Kojetín B.
 Myslím, že naši fanoušci mohli 
být spokojeni po vynikajícím výkonu, 
kdy hráči na hřišti bojovali o každý 
míč, těžkého ligového soupeře udolali 
a věděli jsme, že na domácím turnaji si 
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zahrajeme o medaile!
 Semifinálové dvojice vypadaly 
následovně: Kojetín A – Bojkovice, Nitra 
a Zlín A.
 Velkým překvapením bylo druhé 
semifinále, ve kterém Nitra poslala 
po výsledku 2:1 zlínský tým pouze do 
zápasu o bronz.
 Naše semifinále s Kojetínem po-
skytlo krásnou podívanou. Naši hráči se 
do soupeře zakousli a předváděli výkon 
ligové úrovně. Až do koncovek setů 
jsme se soupeřem drželi vyrovnaný 
stav. Bohužel ani jednu koncovku jsme 
neuhráli a Kojetín zvítězil nejtěsnějším 
rozdílem po setech 23:21 a 21:19.
 Zápas o třetí místo – Fatra Zlín – 
Bojkovice. Profesionálové vs. amatéři. 
V prvním setu vedeme 17:12, zmatený 
soupeř si bere oddechový čas a dochází 
i na ostřejší slůvka od trenéra. Škoda, 
následně přišla serie špatných příjmů 
a zkažených útoků 

Tým mužů Bojkovic



a soupeř set otočil. Byli jsme blízko. 
Pouhé čtyři body. Druhý set už byl v re-
žii našeho soupeře. Ale...jsme šťastní. 
V nadupané ligové úrovni jsme opět 
ukázali, že v Bojkovicích hrajeme dobrý 
volejbal a máme na to hrát vyrovnané 
zápasy s kýmkoliv.
 Finále přineslo krásnou podíva-
nou, kluci z Kojetína předvedli vyni-
kající výkon a obzvlášť v prvním setu 
favorizovaného extraligového soupeře 
z Nitry doslova rozstříleli. Náš turnaj má 
nového vítěze, naše gratulace letí do 
Kojetína!
 Pořadí: 1. Kojetín, 2. Nitra, 3. Zlín, 
4. Bojkovice

Turnaj žen
Ihned v neděli po náročném turna-
ji mužů nás čekal poslední ze série 
turnajů OPBK. Parné ráno přivítalo osm 
týmů žen, které byly nalosovány do 
dvou skupin po čtyřech. Při turnaji se 
zároveň konala praktická část školení 
nových rozhodčích, kteří od domácích 
funkcionářů dostali důvěru odřídit 
zápasy až po samotné finále. Náš oddíl 
prezentovaly dva týmy našich žen.
V poledne bylo o postupujících jasno, 
obzvláště pikantní nádech mělo první 
semifinále, ve kterém Zlín A vyzval Zlín 
B. Samozřejmě jak jinak, po nesku-
tečně vyhecovaném utkání až těsně 
v tajbrejku vyhrály hráčky áčka. To na 
jedné straně přineslo obrovskou radost 
a na straně druhé slzy zklamání. Ve 
druhém semifinále si hráčky z Uherské-
ho Hradiště poradily s volejbalistkami 
z Napajedel. Finálový zápas pro sebe 
až v koncovkách urvaly hráčky z Uher-
ského Hradiště, v zápase o třetí místo 
porazil Zlín B Napajedla. Naše ženy 
nepostoupily ze základních skupin.
 Pořadí: 1. Uherské Hradiště, 2. 

Zlín A, 3. Zlín B, 4. Napajedla
 V neděli odpoledne skončil 
další ročník turnajů OPBK. Kdo tako-
vou akci nikdy nepořádal, neví, kolik 
práce, starostí a organizačních věcí 
za vším stojí. Dílo se zdařilo, všichni 
účastníci a fanoušci byli spokojeni. 
Tím bych tedy chtěl poděkovat všem 
hráčům, hráčkám, funkcionářům, našim 
juniorům a juniorkám, rozhodčím, 
věrným fanouškům a prostě všem, kteří 
přiložili ruku k dílu a jakkoli se zasloužili 
o perfektní průběh všech turnajů. Po 
všechny turnaje byl k dispozici bufet 
s širokou nabídkou jak jídla, tak nápojů.

Děkujeme sponzorům: 
Město Bojkovice, TJ Bojkovice, 
KVS Zlín, CZ – SKD Solutions a.s., 
LASK – Vlastimil Zimmermann, 
Paerk Tools Fryšták s.r.o., KR-Tools 
p. Kuchař, Fenoza p. Vlastimil Kovář, 
EMKA p. Lahuta, TES p. Valter, 
OVB p. Marek Ogrodník, MUDr. Hana 
Petrášová, Restaurace U Kohůta 
p. Machala, Restaurace Hvězda 
Bojkovice, Albo Schlenk, Sofienergic 
p. Sommer, NTS Prometal Slavičín

Tomáš Zimmermann, předseda 
volejbalového oddílu TJ Bojkovice
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Třetí tým turnaje mixů s názvem Potomci mláďátek



Áčko hraje jen s vlastními odchovanci
Uplynuly již více než čtyři roky od 
rozhodnutí vedení klubu hrát mužskou 
soutěž výhradně s vlastními odcho-
vanci. Cílem bylo zaměřit finanční 
podporu na výchovu dětí – mladých 
talentů, kterých se podařilo „vypiplat“ 
pod vedením kvalitních mládežnických 
trenérů v Bojkovicích vždy víc než dost. 
Upuštěno bylo naopak od pumpo-
vání peněz do drahých přespolních 
či zahraničních hráčů bez vztahu ke 
klubu. Nutno dodat, že na úrovni naší 
soutěže I. A třídy jde o zcela výjimečný 
přístup. Většina konkurenceschopných 
týmů má hru postavenou na dobře 
zaplacených posilách z vyšších soutěží. 
V Bojkovicích tímto způsobem již pátý 
rok nepracujeme. 
 V létě roku 2019 převzal tre-
nérské žezlo dlouholetý hráč Viktorky 
a člen realizačního týmu Martin Liška, 
vedoucím týmu se stal obětavec a dob-
rá duše kabiny Marek Novotný. K dispo-
zici měli mix domácích hráčů i odcho-
vanců, kteří se vrátili do mateřského 
klubu poté, co úspěšně absolvovali 
akademie dorostu či juniorů prvoli-
gového Slovácka nebo Zlína. Tým se 
z dřívějšího středu tabulky vyšvihl v „co-
vidových“ letech do popředí a je věčná 
škoda dvou nedohraných sezon, ve 
kterých se tým pohyboval na druhém 
a třetím místě tabulky, pouze za Osvěti-
many a Hlukem, v jejichž sestavách by 
však člověk hledal vlastní domácí hráče 
vesměs marně. Převládají fotbalisté, 
kteří si tam jezdí pro nemalé peníze 
z celého regionu a kteří se mnohdy 
neznají ani vzájemně, natož aby je znali 
jejich vlastní fanoušci. Osvětimany 
razící tento přístup nyní hrají krajský 
přebor, jejich mládež je ovšem nulová.
 V Bojkovicích se naproti tomu 
musíme spolehnout jen sami na 
sebe. Na partu kamarádů, která spolu 
vyrůstala, dělala první fotbalové krůčky 
a zlepšovala se na trénincích a neza-

pomenutelných letních soustředěních 
pod vedením dnes již legendárních 
mládežnických trenérů Jendy Baiera, 
Jardy Krejčiříka, pana Lubomíra Valtera 
staršího a jeho letitého parťáka Franty 
Švehlíka, Pavla Miči, Jardy Kříže, Milana 
Uchytila, Stani Urbánka či Pavla Floreše. 
Jim všem patří velký dík. Jak ukazují 
současné výsledky našich nejmenších 
talentů (a především obdivuhodný 
počet dětí v nejmladších kategoriích), 
dnešní mládežničtí trenéři Viktorky jsou 
jejich skvělými nástupci.
 Ale zpět ke kategorii mužů. 
Není pro nás lehké držet krok s týmy, 
které lákají kvalitní hráče na tučnou 
gáži. Navíc nám přibývají roky a s nimi 
i povinnosti, hráči mají rodiny i náročná 
zaměstnání. Přesto se snažíme tré-
novat, co nám síly a časové možnosti 
dovolují. Srdcař a ikona bojkovské 
kopané Marian Varga jezdí ze světa 
každý týden stovky kilometrů, aby 
stíhal páteční trénink a víkendový 
zápas. Filip Urbánek je na hřišti takřka 
denně, kromě mužských tréninků stíhá 
předávat své zkušenosti i žáčkům. 
Kapitán Víťa Dolina na zápasy často 
odbíhá přímo z operačního sálu zlínské 
stomatochirurgie, v době pohotovosti 
má telefon na střídačce a v urgentních 
případech koriguje péči o své pacienty 
na dálku. Tomáš Gorčík ještě v minulém 
roce kombinoval náročné noční směny, 
přesto stíhá v zápasech bránit i útočit 
a vyniká obdivuhodným fyzickým fon-
dem. Vojta Dolina často musí dohánět 
svou práci v advokacii do pozdních 
nočních hodin, aby byl připraven na 
soudní jednání a zároveň s bráchou 
stíhal dojíždět třikrát týdně na tréninky 
ze Zlína. Také další hráči mají náročná 
zaměstnání či studijní povinnosti.
 Rádi bychom svá místa postupně 
přepustili mladším. Není to však jednodu-
ché, přístup k tréninku byl u většiny kluků 
na přelomu dorosteneckého a mužského 
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věku v posledních letech špatný. Je smut-
ným faktem, že pravidelně nejvyšší účast 
na trénincích má nestárnoucí Dan Vacula, 
který letos oslavil 47. narozeniny. Přitom 
právě od něj se mladí fotbalisté mohou 
učit jedinečnému hernímu myšlení 
a technice. V obětavosti jde zase mla-
dým hráčům příkladem další osobnost 
bojkovského fotbalu, Zdeňa Spáčil, který 
i po konci úspěšné kariéry v bojkovském 
A týmu nikdy neodmítl pomoct na hřišti 
i na střídačce. Od řady mladých kluků 
však většinou naopak slýcháme výmluvy: 
na školu, na práci, na špatný kolektiv, 
na trenéra.
 Někteří z nás prošli konkurenč-
ním prostředím mládeže ve Slovácku 
či Zlíně, hráli v divizních i třetiligových 
manšaftech a můžeme s klidným 
svědomím říci, že kabina A mužstva je 
k mladým hráčům velmi vlídná a pod-
porující. Totéž lze říci o trenéru Liškovi 
či současnému trenéru Kolářovi. Vý-
mluvy na špatný kolektiv nebo trenéra 
tedy nejsou na místě. Kluci tím pouze 
zakrývají vlastní lenost či neochotu 
zabojovat o místo na hřišti se staršími 
spoluhráči. Když je v tomto přístupu 
podpoří i jejich rodiče, končí tito šikov-
ní fotbalisté v okolních vesnicích a pod-
průměrných soutěžích, mnozí skončí 
s fotbalem úplně. Podobných případů 
byla a je v posledních letech celá řada.
 Naštěstí se najdou i světlé výjim-
ky. Honza Gago se i přes nízký věk stává 
díky své tvrdé práci nepostradatelným 
členem prvního mužstva. V letošní 
sezóně s námi trénuje i několik šikov-
ných dorostenců. Kluci Kalíkovi, Dalibor 
Toman a další jsou velkým příslibem do 
budoucna. Pokud jim vydrží zápal do 
tréninku, nezlákají je mimofotbalové 
aktivity a dál na sobě zapracují, jejich 
čas určitě brzy přijde. My starší je vždy 
podpoříme.
 V posledních dvou kompletních 
„pocovidových“ sezónách jsme skončili 



na třetím a šestém místě. V kontextu 
výše uvedeného to nelze vnímat jako 
neúspěch. Naopak. Pokud by proti nám 
nastupovaly týmy složené obdobně 
jako v našem případě z vlastních od-
chovanců, nejspíše by dostávaly přídě-
ly. I soupeřům se zvučnějšími jmény se 
často dokážeme vyrovnat, občas jsou 
nad naše síly. Vždy se ale snažíme na 
hřišti odevzdat maximum a bojovat 
za Viktorku.
 Vážíme si našich věrných fanouš-
ků, kteří nás podporují. Povzbuzení ve 
chvílích, kdy se zrovna nedaří, je pro 
nás cenné a vnímáme jej s vděkem. 
Často ale slýcháme také kritiku. Vět-
šinou od lidí, kteří pro fotbal v Bojko-
vicích neudělali nic nebo velmi málo. 
I po vítězných zápasech mají tendenci 
někteří spíše než pochválit mužstvo 
shazovat výkon někoho, komu se zápas 
zrovna nepovedl. Každý takový kritik by 
se měl zamyslet nad tím, zda alespoň 
něčím přispěl či přispívá k lepšímu fun-
gování fotbalu v Bojkovicích. Práce je 
dost a kdokoliv nám může pomoci, ať 
už v rámci trénování mládeže či v péči 
o zázemí klubu nebo organizování 
sportovních a společenských událostí. 
 Jsme jeden tým, společně vítě-
zíme i prohráváme. Pohlédneme-li do 
novodobé historie, tak od roku 1999, 
v němž mužský fotbal dokonce na půl 
roku zanikl (rozutekli se vesměs placení 
hráči hrající v té době krajský přebor), 
dosáhlo stávající A mužstvo v po-
sledních letech nejlepších umístění. 
S vlastními odchovanci. Tým si zaslouží 
respekt a podporu, nikoliv kritiku.
Budeme dál makat, držet při sobě 
a snažit se o postup do krajského pře-
boru, který by týmu slušel. Trenéru Liš-
kovi patří velký dík, mužstvo posunul. 
Nyní se pokusíme zlepšit pod novým 
trenérem Martinem Kolářem, bývalým 
profesionálním fotbalistou s kariérou 
protkanou zahraničními angažmá 

ve slavných klubech. Tréninky jsou 
náročné a výborně připravené. Zejmé-
na mladí hráči mají možnost udělat 
velký progres, pokud budou poctivě 
trénovat. Někteří si samozřejmě budou 
muset na šanci počkat, tak jako jsme 
si i my starší kdysi museli své místo 
nejdříve vysedět na lavičce náhradníků 
a odmakat na tréninku. 
 Je na každém, zda bude uražený 
a vezme zavděk pohodlným angaž-
má v některé z okolních vesnic. I my 
bychom mohli zamířit za lukrativními 
nabídkami do Rakouska, obdobně jako 
řada našich souputníků, a přidat k civil-
nímu zaměstnání ještě druhou výplatu. 
Namísto toho se nezištně snažíme 
dělat dobré jméno klubu, který nás pro 
fotbal vychoval. Věříme, že i většina 
mladších kluků stejně jako my nezapo-
mene, kde je jejich fotbalový domov, 
a bez laciných výmluv pomohou posu-
nout naši Viktorku dál.
 Jsme rádi za silné vedení klubu 
počínaje předsedou panem Jaroslavem 
Kopperem, přes pana Lubomíra Valtera 
staršího, Pavla Homolu, Zdeňu Ambro-
ze, Pavla Miču, Romana Stružku až po 
další členy výboru. Také mládežničtí 
trenéři pod vedením Luboše Valtera 
mladšího zasluhují velký respekt. Velké 
poděkování patří našemu letitému 
sponzorovi panu Radimu Kuchařovi. 
Věříme, že i ostatní sponzoři budou mít 

chuť podporovat fotbal v Bojkovicích, 
protože bez nich by výchova mladých 
talentů a organizace významných udá-
lostí pro děti nebyla možná.
 Společným cílem nás všech, 
členů SK SV Bojkovice i partnerů klubu, 
by nyní měla být rovněž rekonstrukce 
nevyhovujícího zázemí. V kabinách 
nefunguje vytápění, vybavení je 
zastaralé. V porovnání například s nově 
zrekonstruovaným areálem v Dolním 
Němčí výrazně zaostáváme. Děti by si 
jistě zasloužily lepší podmínky. Také 
umělá tráva o rozměrech standardního 
fotbalového hřiště pro přípravu v zim-
ním období mužským i mládežnickým 
kolektivům výrazně chybí. Snad se nám 
tyto nedostatky podaří v nadcházejí-
cích letech společnými silami odstranit.
 Pokusíme se v každém případě 
filozofii klubu postavenou na vlastních 
odchovancích udržet i v dalších letech. 
Nebo by snad bojkovský fanoušek oce-
nil více, kdyby chodil obdobně jako ve 
Strání na divizi, ale v sestavě nefiguro-
val jediný domácí hráč? Věříme, že niko-
liv. Děkujeme za Vaši dosavadní podpo-
ru a těšíme se na Vás jak na fotbalových 
zápasech, tak ostatních společenských 
akcích pořádaných Viktorkou Bojkovice.
 

Za A tým mužů SK Slovácká Viktoria 
Bojkovice Vojta a Víťa Dolinovi 

a Filip Urbánek

SPORT
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23. ročník turnaje 
O pohár starosty města v tenise
V sobotu 9. září 2023 symbolicky 
v 9 hodin zahájil starosta města
 Bojkovic Petr Viceník již 23. ročník 
tenisového turnaje ve dvouhře mužů 
O pohár starosty města Bojkovic, který 
se uskutečnil na tenisových kurtech 
Tělocvičné jednoty Sokol Bojkovice. 
Po přivítání účastníků turnaje starosta 
Sokola Pavel Křižka podal bližší infor-
mace k samotnému průběhu turnaje 
a klání se rozběhla v plném proudu 
na všech čtyřech antukových kurtech.
 Turnaje se zúčastnil tradičně 
maximální počet hráčů (16). Ti byli 
rozděleni do čtyř čtyřčlenných skupin. 
První dva hráči postoupili do play-off, 
zbývající dva z každé skupiny se zapojili 
do „turnaje útěchy“. Hrálo se na jeden 
klasický set do 6 gamů.
 Čtvrtfinálové výsledky: Galář - 
Bulejko 6:0, Miklas - Pöschl 6:4, Kaplan 
Honza - Bosák 6:4, Krátký - Richter 6:1. 
V semifinále porazil Galář Miklase 6:1 
a Krátký Kaplana Honzu 6:2. Loňské 
vítězství nakonec obhájil Milan Galář z 
Nivnice, který ve finále porazil Davida 
Krátkého 6:1. Třetí místo obsadil Milan 
Miklas, který porazil Honzu Kaplana 6:4. 

SPORT

A jako nejlepší z „našich domácích“ hrá-
čů získal i pohár pro nejlepšího hráče 
oddílu za rok 2023.
 V oddílovém žebříčku roku 2023 
obsadil druhé místo Petr Pöschl a třetí 
byl Pavel Křižka. V turnaji útěchy zvítězil 
Petr Mendl, když ve finále porazil Jirku 
Kaplana 6:2. Kompletní výsledky jsou 
zveřejněny na našich sokolských strán-
kách: www.sokolbojkovice.estranky.cz.
 Turnaj byl tradičně výborně 
organizačně zajištěný manželi Koníčko-

Vítěz turnaje Milan Galář

Tenisový turnaj
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vými. Poděkování za finanční podporu 
turnaje patří letos nejenom Městu 
Bojkovice, ale i dalším sponzorům: 
KR-TOOLS s. r. o., Emka Interiéry s. r. o., 
Imtradex a. s.
 V pátek 8. září 2023 se ještě v 
rámci turnaje O pohár starosty usku-
tečnil i miniturnaj ve čtyřhrách. Turnaje 
se zúčastnily tři dvojice a vítězství si 
odnesl pár Ondrušek, Jančařík.
 Karel Koníček, předseda 

tenisového oddílu T.J. Sokol Bojkovice
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Oddíl turistiky a všestrannosti
Po vycházce do Komně jsme v turis-
tice udělali prázdninovou přestávku, 
protože lidi byli rozjetí po dovolených 
a v tyto dny byly i poměrně vysoké 
teploty. Po prázdninách zorganizoval 
Pavel Polanský dvě neoficiální vycház-
ky pro rychlé zájemce. První, v délce 
5,5 km, se konala 9. září a šlo se směr 
zámek Nový Světlov, Valy, záhorovská 
střelnice a okolo kyselky do Bojkovic. 
Druhá byla spojena s autobusem a jelo 
se do Slavičína. Zde si účastníci udělali 
prohlídku zámečku Wichterle, zaskočili 
si na občerstvení a po žluté značce šli 
do Bojkovic. Trasa byla dlouhá 9 km 
a všichni si po cestě nasbírali i mnoho 
hřibů. 
 Oficiální sokolskou vycházku 
pro místní veřejnost jsme udělali 30. 
září, vycházka byla kvůli počasí o týden 
odložena. Před polednem jsme odjeli 
autobusem do obce Žítková-rekreač-
ní středisko. Odtud jsme pokračovali 
pěšky okolo Penzionu Žítková ke kapli 
Panny Marie Kopanické. Kaple byla po-
stavena v roce 1990 na počest a vzpo-
mínku na pitínského rodáka Mons. 
Dr. Josefa Karla Matochu, který působil 
jako olomoucký arcibiskup a zemřel 
jako mučedník v komunistickém vězení 
v roce 1961. Kapličku navrhl bojkovický 
architekt Vlastimil Slabiňák. Na zpáteční 
cestě jsme se zastavili u rybníka Javo-
rec, bývalého žítkovského přírodního 
koupaliště. 
 Děkujeme tímto majiteli rybní-
ka Jaroslavovi Sommerovi, který nám 
umožnil posedět v tomto krásném 
zakoutí při opékání špekáčků. Jen málo 
lidí ví, že kousek od rybníka probíhá 
státní hranice se SR. Počasí bylo spíše 
na déšť, proto byla účast slabší. Ale 
nakonec nezapršelo, takže jsme si 
vycházky užili a spokojeně se vraceli 
autobusem domů. 

František Jančařík

SPORT



Lidové misie, čas otázek a odpovědí
Velikost člověka je v tom, že si dokáže 
klást otázky a hledat na ně odpovědi. 
Je neštěstím, pokud člověk neví, odkud 
je, kam směřuje, jaký smysl má jeho 
život. Proč je to tak důležité? Protože 
od toho závisí, jestli svůj život žiju nebo 
jenom přežívám. Od toho se také odvíjí 
to, jestli vím, co konat a čeho se vyvaro-
vat. Doufáme, že i ty si kladeš podobné 
otázky a hledáš na ně odpovědi. Kdo 
nehledá, nemůže ani nic najít. 
 Lidové misie jsou časem povzbu-
zení a načerpání nových sil do života. 
Neboj se, nenabízíme ti svou odpověď, 
ale chceme ti nabídnout odpověď 
Ježíše Krista. Odpověď na tvůj život, na 
to, že i tvoje trápení může mít smysl. 
Odpověď, která mluví o tom, že je tady 
někdo, kdo má o tebe opravdový a ne-

zištný zájem. Ježíš hledá i tebe. Neboj 
se ho poznávat. Největší omyl nás lidí 
spočívá v tom, že si myslíme, že Bůh 
nás chce o něco obrat. Hledej a nalezni 
to, co tě přesahuje. 
 Drazí bratři a sestry, obyvate-
lé Bojkovic a okolí, touto cestou vás 
chceme pozvat na „Vincentínské lidové 
misie“, které se ve vaší farnosti uskuteč-
ní od 3. do 12. listopadu 2023. Možná si 
kladete otázku, proč vincentinské. Na-
ším zakladatelem je sv. Vincec de Paul, 
který žil v 17. století v Paříži. Ve Franciii 
je znám jako otec vlasti, protože se 
zasloužil o různá charitativní díla. Staral 
se o žebráky, o pohozené děti, které 
jejich matky nechtěly nebo se o ně 
nedokázaly postarat, vypomáhal také 
provinciím postiženým válkou. Je znám 

KŘESŤANSKÉ OKÉNKO
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nejen materiálním, ale také duchovním 
pozvednutím tehdejšího obyvatelstva. 
Posílal své kněze, aby chodili po vesni-
cích, vyučovali katechizmus a zpovídali 
obyvatele, aby nezůstali ve svých hří-
ších. Sv. Vincenc objevil, že člověk musí 
být chudý nejen navenek, ale i uvnitř. 
Jsme si jistí, že nikdo z nás nechce 
prožít prázdný život, ale myslíme si, že 
se to může stát každému z nás. Využij-
me tedy čas lidových misií, abychom se 
duchovně obohatili. Program lidových 
misií nejdete na webové stránce boj-
kovské farnosti www.farnostbojkovice.
cz a také na stránkách lidových misií 
www.misievefarnosti.cz přibližně dva 
týdny před jejich začátkem. Těšíme se 
na vás!

Misionáři sv. Vincenta de Paul

Farnost žije přípravami na lidové misie
V neděli 13. srpna jsme v naší farnosti 
prožívali hody, mši sv. doprovázela DH 
Horalenka a po mši pak bylo pro farníky 
připraveno drobné občerstvení. 3. září 
si mohly do kostela přinést děti své 
školní aktovky, otec Jiří jim je požehnal 
a s věřícími prosil, aby se dětem ve 
škole dobře vedlo. Se začátkem nového 
školního roku bylo také zahájeno 
vyučování náboženství na ZŠ TGM. 
První zářijovou neděli se farníci vydali 
na tradiční pouť na Provodov, vypraven 
byl tentokráte menší autobus, řada lidí 
z Bojkovic vyrazila na poutní místo také 
vlastními vozidly. Protože končí volební 
období pastorační rady, mají věřící 
možnost nominovat nové kandidáty 
do poradního sboru, který připravuje 
každoroční farní akce. 
 V neděli 17. září přijel na mši 
jeden z vincentínských misionářů, aby 
pozval všechny věřící, ale i ty, kdo do 
kostela tak často nechodí, na připra-

vované misie. Jejich program bude 
opravdu bohatý, od mší pro děti, přes 
program zaměřený na mládež, manže-
le, muže a ženy. Můžete se rovněž těšit 
na koncert, chvály, besedy a přednášky. 
Podrobný program bude uveden také 
na letáčku. V září se také uskutečnilo na 
farní zahradě sváteční odpoledne, kde 
si dospělí mohli popovídat u kávy a zá-
kusku a děti si mohly opéct špečkáčky. 

Zářijová sbírka na potřeby farnosti 
vynesla částku 21 900 Kč.

 Eva Hamrlíková

Farní posezení

Táborák pro děti



Farnost žije přípravami na lidové misie

Odešli z našich řad
Miroslav Hanke, 59 let, Bojkovice
Josef Hodulík, 77 let, Krhov
Antonín Kuřimský, 68 let, Bojkovice
Josef Ondroušek, 75 let, Bzová
Milan Pešát, 56 let, Bojkovice
Jaroslav Sviták, 73 let, Přečkovice
Pavel Svora, 64 let, Bojkovice
Stanislav Zbořil, 80 let, Bzová 

Vzpomínáme
Jen kytičku na hrob Ti může-
me dát a s láskou vzpomínat.
Dne 21. prosince 2023 
uplyne 5 let, kdy nás opus-
tila paní Marie BUCHTELOVÁ 
z Krhova.
Za vzpomínku děkuje a vzpomíná celá 
rodina Michalčíkova, Žákova, Šopíkova 
a Fluche.

Dobrý člověk neumírá v srd-
cích těch, kteří ho milovali.
Dne 18. ledna 2024 uplynou 
dva roky, kdy nás navždy 
opustil pan Karel GABRHEL.
S láskou vzpomínají man-
želka Miroslava, syn Michal a syn Tomáš 
s rodinami.

Jen kytičku na hrob 
můžeme dát a s láskou 
na Tě vzpomínat.
Dne 22. května 2023 
uplynulo 13 let, kdy nás 
navždy opustila paní 
Božena PEŠÁTOVÁ.
S láskou vzpomíná dcera Miroslava 
s celou rodinou.

Odchod vždycky bolí nás, co 
zůstáváme. Odešel v bolesti, 
my klid mu dopřáváme.
S tichou vzpomínkou jsme si 
letos připomněli 23 let, kdy 
nás navždy opustil náš milovaný tatínek, 
bratr a kamarád Josef KŘIŽKA, který by 
se letos 14. října dožil 60 let.
 S láskou vzpomínají synové Libor 
a Martin s rodinami a ostatní příbuzní.

Dne 14. listopadu 2023 
uplyne 10 let od úmrtí 
pana Karla MILIČKY.
S láskou vzpomíná manželka 
s rodinou.

Pohasly její milé oči, klesly 
pracovité ruce a srdce, které 
mělo pro nás tolik lásky, do-
tlouklo navždy.
Dne 29. srpna 2023 jsme 
vzpomněli jeden rok, kdy 
nás navždy opustila paní Milada UCHY-
TILOVÁ. Dne 25. listopadu 2023 by se 
dožila 90 let.
S láskou vzpomínají dcery Milada, Libuše 
a Marcela s rodinami. Děkujeme všem 
za tichou vzpomínku.

Dne 13. listopadu 2023 
uplyne 45 let od tragické 
smrti naší sestry Ladislavy 
HASOŇOVÉ.
S láskou vzpomínají sestry 
Marie a Pavla s rodinami. 
Děkujeme všem, kteří vzpomenou s námi.

Jen kytičku na hrob můžeme 
dát a s láskou na Vás vzpomínat.
Dne 30. října 2023 jsme 
vzpomněli 20 let, kdy nás 
navždy opustila paní Marie 
BAROŇOVÁ. Dne 3. listopa-
du 2023 uplyne 33 let od 
úmrtí pana Josefa BARONĚ.
S láskou vzpomínají dcera 
Anna s rodinou, dcera Irena 
s rodinou, vnučka Maruška, zeť Vladimír 
s rodinou a ostatní příbuzní. Děkujeme 
všem, kteří vzpomenou s námi.

Jsme, protože jsi byl.
Dne 8. srpna 2023 uplynulo 
již dvacet let, kdy nás navždy 
opustil náš milovaný tatínek 
a dědeček, pan Bohumil 
RYZA. Dne 10. prosince 2023 
pak vzpomeneme jeho nedožité 95. 
narozeniny. 
Za tichou vzpomínku děkují dcery 
Božena s rodinou a Ludmila.

Společenská kronika
Životy jsou jako řeky. Nakonec odtečou 
tam, kam musí. Ne tam, kam chceme.
Dne 4. prosince 2023 tomu bude již de-
set let, co nás nečekaně navždy opustil 
náš bratr a strýc, pan Pavel RYZA. 
Nikdy nezapomenou sestry Božena 
s rodinou a Ludmila.

Kdo miloval a byl milován, 
nebude nikdy zapomenut.
V letošním roce 17. května 
uplynulo pět let od smrti paní 
Bohumily PEŠÁTOVÉ a 21. 
července 25 let od smrti pana 
Karla PEŠÁTA z Přečkovic. 
S láskou a úctou budou vždy 
vzpomínat Hana a Eva s rodi-
nami. 

Všude, kde byla krásná duše, 
je stopa krásných vzpomí-
nek. Ani vzdálenost nás 
nenechá zapomenout 
na tvé narozeniny.
Dne 8. října 2023 by se dožila 
100 let paní Marie BŘEZINOVÁ.
S láskou vzpomíná rodina.

Čas plyne jako voda, 
zapomenout se však nedá.
Dne 2. listopadu 2023 
vzpomeneme páté výročí 
úmrtí pana Alberta BULEJKA 
z Krhova. 
S láskou v srdci vzpomínají manželka Bože-
na, dcera Veronika s přítelem, sestra Anna 
s rodinou a ostatní příbuzní. Děkujeme 
všem za tichou vzpomínku. 

Bývá mi smutno jako nikdy. Jako by vítr
s duše svál poslední lístek prudce bílý 
a všechno čisté polím dal.
Dne 31. října 2023 si připomí-
náme dvě smutná výročí, kdy 
nás v roce 2020 opustil pan 
Bronislav NAVRÁTIL a v roce 
2022 pak jeho žena, paní 
Marie NAVRÁTILOVÁ, kteří 
celý život prožili v Komni.
Na naše milované rodiče a pra-
rodiče vzpomíná dcera Hana 
s rodinou a vnučka Nikola 
s rodinou. Zůstanete navždy 
v našich srdcích.

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
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tel.: 777 750 025
www.auto-m.cz

Prodej, výkup a dovoz
 kvalitních aut všech značek
 z Německa - nejvíce Škoda

Naše služby:
ZPROSTŘEDKOVÁNÍ prodeje 

Vaše auto PROTIÚČTEM
Výhodný PRODEJ NA SPLÁTKY  

Prodloužená ZÁRUKA
LEVNÉ zákonné POJIŠTĚNÍ

Již 30 let na trhu se 100% servisem a garancí

Jsme rodinná firma, která se zabývá výrobou a montáží 
pomníků a veškerými kamenickými pracemi.

DVOJHROBY, JEDNOHROBY, URNOVÉ HROBY

Uherský Brod ul. 26. dubna 1101, vedle bývalé restaurace Kovárna, u Družby
Otevřeno PO  až PÁ  od 9.00 do 16.00 hod. V jiném čase dle telefonické domluvy.

KRYCÍ DESKY, OBRUBY, BETONOVÁNÍ ZÁKLADŮ
SEKÁNÍ PÍSMA, ZLACENÍ A STŘÍBŘENÍ, PÍSKOVÁNÍ PÍSMA

HŘBITOVNÍ DOPLŇKY - VÁZY, LAMPY, KŘÍŽE, ŽULOVÉ URNY A MÍSY
 

e-mail: kamenictvi.andrysik@seznam.cz

POMNÍKY A KRYCÍ DESKY ZA AKČNÍ CENY

 KRÁTKÉ DODACÍ LHŮTY, KVALITNÍ PROVEDENÍ

INZERCE



Pozvánka
Pozvání na divadelní komedii od autorské trojice 
Viewegh-Pawlowská-Hercíková 

TŘI V HÁJI 
v pátek 10. listopadu 2023. 

Hraje úspěšné divadlo Artur, začátek v 19 hodin, 
předprodej vstupenek od 1. 11. na obvyklých místech. 

Více na www.klub-majak.cz

pozvanka.indd   1 04.10.23   10:30

Pohádka O zajíčkovi, co byl rád na světě, 17. 9. 2023

Vernisáž k výstavě obrazů Ilony Matyášové, 6.10.2023

SIRÉNY NA CESTÁCH (Asterová, Finková, Pogodová), 
23. 9. 2023

Když se zhasne – divadlo Dondi, 8.10.2023

FOTOGALERIE

Foto: Klub Maják
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www.kamenictvi-dione.cz              E-mail: rddione@seznam.cz

VÝPRODEJ POMNÍKŮ -50 %

OD 20.000 KčOD 24
.00

0 K
č

Krycí desky na hrobyPortréty do žuly

Bronzová lampa, váza, kříž a žulové kostky v akci.

14.000,–16.000,–

AKCE NA KRYCÍ DESKY -30 %

DOLNÍ LHOTA 172 (U LUHAČOVIC), 763 23
PŘÍJEM OBJEDNÁVEK PO TELEFONICKÉ DOHODĚ

 TEL. 775 553 335

NÁPIS NA POMNÍK
VÁM ZHOTOVÍME DLE PŘÁNÍ
A DOHODNUTÉHO NÁVRHU.

KVALITNÍ PROVEDENÍ, RYCHLÉ ZHOTOVENÍ.

TEL: 775 553 335 

Dále provádíme obnovy nápisů zlatem, stříbrem,
bílou a černou moderní technologií.

AKCE -20 %

www.kamenictvi-dione.cz              E-mail: rddione@seznam.cz

VÝPRODEJ POMNÍKŮ -50 %

OD 2
0.

00
0 

Kč OD 24.000 Kč

Krycí desky na hroby Portréty do žuly

Bronzová lampa, váza, kříž a žulové kostky v akci.

14.000,– 16.000,–

AKCE NA KRYCÍ DESKY -30 %

DOLNÍ LHOTA 172 (U LUHAČOVIC), 763 23
PŘÍJEM OBJEDNÁVEK PO TELEFONICKÉ DOHODĚ

 TEL. 775 553 335

NÁPIS NA POMNÍK
VÁM ZHOTOVÍME DLE PŘÁNÍ
A DOHODNUTÉHO NÁVRHU.

KVALITNÍ PROVEDENÍ, RYCHLÉ ZHOTOVENÍ.

TEL: 775 553 335 

Dále provádíme obnovy nápisů zlatem, stříbrem,
bílou a černou moderní technologií.

AKCE -20 %

Inzerujte 
v Našem Bojkovsku. 

Cena 14 Kč/cm2.


